
Saksprotokoll i Kommunestyret - 30.04.2020  
 
Behandling: 
Fredrik Sandness (AP) fremmet følgende forslag fra Ørland AP og Ørland SP: 
 
På grunn av situasjonen vi står i med Covid-19 er det behov for tilleggsbevilgning for å få 
ferdigstilt parkeringsplassen på oversiden av kunstgressbanen. Parkeringsplassen har direkte 
tilknytning til skolen hvor de ansatte bruker denne som hoved-parkeringsplass på sin 
arbeidsplass. Det er viktig for Arbeiderpartiet og Senterpartiet å bevisstgjøre om at 
overskridelsene gjelder dårlig grunn som ikke direkte går på opparbeidelse av kunstgressbanen 
men å opprettholde en parkeringsplass på oversiden av banen.  
 

1. Budsjett for kunstgressbane i Bjugn økes med kr. 400 000,- 
2. Økningen finansieres med kr. 400 000,- av tidligere avsatt Covid-19 midler til Botngård 

ungdomsskole 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling ble satt opp mot forslag fremmet av Fredrik Sandness (AP) på 
vegne av AP og SP. Forslag fremmet av Fredrik Sandness (AP) på vene av AP og SP ble vedtatt 
mot 4 stemmer. 
 
 
Vedtak: 
På grunn av situasjonen vi står i med Covid-19 er det behov for tilleggsbevilgning for å få 
ferdigstilt parkeringsplassen på oversiden av kunstgressbanen. Parkeringsplassen har direkte 
tilknytning til skolen hvor de ansatte bruker denne som hoved-parkeringsplass på sin 
arbeidsplass. Det er viktig for Arbeiderpartiet og Senterpartiet å bevisstgjøre om at 
overskridelsene gjelder dårlig grunn som ikke direkte går på opparbeidelse av kunstgressbanen 
men å opprettholde en parkeringsplass på oversiden av banen.  
 

1. Budsjett for kunstgressbane i Bjugn økes med kr. 400 000,- 
2. Økningen finansieres med kr. 400 000,- av tidligere avsatt Covid-19 midler til Botngård 

ungdomsskole 
 
 
 
 


